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 Svanlevvej, 22.03.2015 

 
Bestyrelsen: 

 
Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær                Næstformand nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Torben Brøndum bestyrelsesmedlem nr. 43 tlf. 51 82 66 90 

                                     
 
B E S T Y R E L S E N S  B E R E T N I N G  F O R  S Æ S O N E N  2 0 1 4  -  2 0 1 5  

1. Indledning 

Det har været et år uden de store udfordringer, ikke engang sne er der kommet i 
generende mængder☺ 

2. Økonomi 

Grundejerforeningen har en god og sund økonomi. Det kommer Tom næremere ind 
på senere. 

3. Hyggedag 

Aktivitetsdagen blev i år fravalgt og i stedet afløst af en hyggedag, hvor dem der 
havde lyst, kom forbi og drak en kop kaffe og fik et stykke kage. Der var selvfølgelig 
også plads til en øl og en lille skarp. 
Søren fra nr. 83 havde lånt en kæmpe hoppepude, hvilket glædede alle de børn der 
kom forbi.  
Der var desuden en hård kamp om at vinde konkurrencen i støvlekast. 1. præmien 
var sponsoreret af Guldsmed Bent. 
Støvlekast bliver muligvis et tilbagevendende indslag, så der er mulighed for at 
smugtræne inden næste hyggedag. 
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4. Gartner 

Der er blevet udarbejdet en vejledning for hvordan arbejdsfordelingen er mellem 
grundejer og grundejerforeningen. Vejledningen blev i starten af året rundsendt på 
mail og kan desuden findes på vores hjemmeside. 
Rabatten langs den store Svanlevvej blev i sommer jævnet ud, så det var muligt at 
klippe græsset og beplantningen blev klippet så langt ind som muligt. Forholdene for 
gående skulle herved være blevet lidt bedre. 
Rabatten er desværre efterfølgende blevet gravet op af TDC. Rabatten har derfor 
været blød hen over vinteren og der er kommet store kørespor. Vi har været i kontakt 
med Munch Asfalt som udførte arbejdet for TDC og de har lovet at komme og 
udjævne rabatten igen. 
Det gamle informationsskilt er fjernet, da vi efterhånden er gået over til mere 
moderne tider. 

5. Lege område 

Vores vippe på legepladsen er blevet støbt fast, så den nu igen skulle stå stabilt. 
Vores borde bænke sæt på legepladsen trænger til ny bordplade og siddeflade. Det 
er derfor besluttet, at der bestilles en tømrer til at ligge nyt træ på i 
vedligeholdelsesfrit materiale. 

6. Byggeri 

Vi har igen været nødt til at kontakte byggeriet på Sønderholmvej, da regnvand 
herfra ledes ned på stien og oversvømmer vores sti. Der er endnu ikke kommet en 
afklaring herpå. Tak til Birthe og Ole, for at gøre opmærksom på dette. 
 


